
Verkiezingsonderwerpen Professorenwijk-Oost 

Vraag 1: Multifunctioneel Centrum in de Oppenheimstraat 
Bij de Josephschool in de Oppenheimstraat is de bouw van een Multifunctioneel Centrum met 

zorgwoningen gepland. Tegen de plannen bestaat weerstand in de buurt vanwege de 

verkeersveiligheid en de parkeerdruk. 

Wat moet er volgens u met de bouwplannen gebeuren? (kies 1 alternatief) 

A. Voer de plannen gewoon uit. Hieraan is behoefte 

B. Ontwikkel een alternatief plan samen met de buurt dat tegemoet komt aan de bezwaren 

C. Weet niet / geen mening / anders 

Uw antwoord: C 

Toelichting: Inmiddels zijn de plannen voor de bouw van een Multifunctioneel Centrum met 

zorgwoningen van de baan. Het idee is nu om Oppenheimstraat 2 te renoveren en te verduurzamen 

en om een nieuwe gymzaal te bouwen op de oude locatie van de St. Josephschool. GroenLinks vindt 

het afblazen van de eerdere plannen een goede zaak.  Het huidige plan lijkt GroenLinks een veel 

betere invulling. Maar het is nu vooral ook aan de wijk om te reageren op deze nieuwe plannen.   

Vraag 2: Roomburgerpark 
Over het Roomburgerpark, het deel met de bestemming groen, is veel te doen. Eens in de paar jaar 

verschijnen er nieuwe plannen voor het park (bebouwing in 2004, uitbreiding hockeyclub 2015 en 

2017).  

Wat moet er volgens u met het park gebeuren? (kies 1 alternatief) 

A. Het park moet ten allen tijde behouden blijven met een groene bestemming 

B. Het park is niet heilig. Andere bestemmingen dan groen moeten bespreekbaar zijn (sport, 

woningen) 

C. Weet niet / geen mening / anders 

Uw antwoord: B 

Toelichting: Er is nu een proces aan de gang waarbij juist wordt gekeken hoe allerlei functies beter 

kunnen worden ingepast. Hierbij zijn een autoluwe en groene inrichting, naast sport en sociale 

samenhang, belangrijke speerpunten. Dat gaat niet lukken wanneer er helemaal niets aan het park 

op de huidige plek mag veranderen. Creativiteit is nodig, juist om de wijk groen en leefbaar te 

houden.  Het mogelijk verplaatsen van het verkeer en parkeerplaatsen naar de rand van de wijk 

(Kanaalweg) om juist meer groen te creëren spreekt ons bijvoorbeeld erg aan.  



Vraag 3: Sportpark Roomburg 
De hockeyvereniging zoekt uitbreidingsruimte. Eén van de opties is verhuizing van de 

hockeyvereniging naar Sportpark de Vliet.  

Stel dat dit gebeurt, wat moet er dan volgens u gebeuren met de vrijkomende velden? Als u 

meerdere bestemmingen wilt combineren op deze locatie, kies dan meerdere alternatieven.  

A. De hockeyvelden moeten weer een sportbestemming krijgen 

B. De hockeyvelden moeten worden gebruikt voor uitbreiding van het groene park 

C. De hockeyvelden moeten worden bestemd voor laagbouw voor senioren 

D. Weet niet / geen mening / anders 

Uw antwoord: D 

Toelichting: We geven het proces dat nu loopt graag een kans, vooral omdat de club juist graag in de 

wijk wil blijven. Wij geloven in een proces waarin iedereen meedoet. Mocht de hockeyclub gaan 

verhuizen, dan kijken we op dat moment graag samen met de wijk en met de gemeente[raad] naar  

een goede invulling van deze nieuwe ruimte in de wijk. Meer park is dan zeker een optie.  

Vraag 4: Bestemmingsplan 
In 2019 moet er een nieuw bestemmingsplan Zuidelijke Schil worden gemaakt voor onze wijk. Het 

bestemmingsplan geeft aan welke locaties bestemmingen hebben (groen, water, woningen, 

bedrijven) en wat daar toegestaan is. Het gaat ook in op zaken als verkeersafwikkeling en gevolgen 

voor flora en fauna. 

Welke zaken moeten aan de orde komen in het nieuwe bestemmingsplan? Wat moet er anders en 

wat moet behouden blijven?  

Ga in ieder geval in op de volgende onderwerpen en vertaal deze zo veel mogelijk naar de situatie 

in Professorenwijk-Oost: 

• Groen 

• Verkeersinfrastructuur 

• Bouwplannen 

Uw antwoord:  Het bestemmingsplan zal in 2019 in ieder geval nog behoudend/conserverend zijn. 

Hooguit zullen de dan al geplande ontwikkelingen worden ingetekend. Maar in 2021 wordt de 

nieuwe omgevingswet ingevoerd. Dan zal er op een andere manier naar plannen voor de buurt 

gekeken moeten worden met een belangrijker rol voor de wijkbewoners zelf. Voor GroenLinks zal  

een groene, duurzame, klimaatbestendige inrichting van de wijk het belangrijkste thema zijn. Niet de 

auto, maar de fiets en de voetganger, niet stenen maar groen en water bepalen, als het aan 

GroenLinks ligt, dan het straatbeeld. Grote bouwplannen liggen niet voor de hand in de wijk, zeker 

geen hoogbouw. 



 

 

Vraag 5: Wat u nog verder kwijt wilt 

Welke onderwerpen die de buurt belangrijk vindt wilt u verder nog onder de aandacht brengen? 

Ga in ieder geval in op de volgende onderwerpen en vertaal deze zo veel mogelijk naar de situatie 

in Professorenwijk-Oost: 

• Verkeersbeheersing 

• Overlast van hangjongeren 

Uw antwoord: Er zijn heel veel onderwerpen genoemd in de buurtenquête, niet alleen 

verkeersbeheersing en hangjongeren. Het is vooral belangrijk dat bewoners met deze en andere 

zorgen maar zeker ook met hun tips en ideeën, bij de gemeente terecht kunnen en serieus worden 

genomen. Maar ook GroenLinks hoort graag wat er allemaal speelt in de wijk en zeker niet alleen in 

verkiezingstijd. 

De vragenlijst hierboven gaat erg over de fysieke leefomgeving. Ook de sociale aspecten van de wijk 

vindt GroenLinks van groot belang. Hoe zorgen we ervoor dat de ouderen op een fijne manier in de 

wijk kunnen blijven wonen? Hoe houden we zorg voor de mensen die dat nodig hebben in de wijk 

betaalbaar? Hoe houden we wonen in de wijk betaalbaar? Hoe zorgen we ervoor dat iedereen zich 

verbonden voelt met de wijk, ook  mensen met problemen? GroenLinks ziet hierbij een belangrijke 

rol voor de Sociale Wijkteams en de Jeugd- en Gezinsteams. Deze teams verdienen volgens 

GroenLinks versterking zodat sociale problemen, groot of klein eerder gesignaleerd worden.   

Algemeen 
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